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Abstract (en)
A valuables box for safeguarding articles of value is provided, having an alarm device which is connected to at least one closely laid electrical
current conductor (4) at least partially covering the housing walls, the closure also being connected via a lock and hinge region, and the alarm
being triggered by the current conductor (4) being torn off in the event of any physical action. Incorporated in the closing region is a predetermined
breaking point (5), on the associated locking element (7) of which is arranged a current conductor (4) which is torn off in the event of an attempt to
break open the box. This results in a high trigger reliability and, at the same time, a cost-effective and simple solution without contacts, switches,
sensors or the like. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Wertbehälter zur Aufbewahrung von Wertgegenständen vorgeschlagen, mit einer Alarmvorrichtung die mit mindestens einem eng
verlegten elektrischen Stromleiter (4) verbunden ist, der die Gehäusewände wenigstens teilweise abdeckt, wobei der Verschluß über einen schloß-
und Scharnierbereich mit angeschlossen ist und wobei der Alarm dadurch ausgelöst wird, daß bei einer physischen Einwirkung der Stromleiter
(4) abgerissen wird. Im Zuhaltebereich ist eine Sollbruchstelle (5) eingebaut, an deren zugeordnetem Verriegelungselement (7) ein Stromleiter
(4) angeordnet ist, der bei einem Aufbruchversuch abgerissen wird. Dies führt zu einer hohen Auslösesicherheit bei einer kostengünstigen und
einfachen Lösung ohne Kontakte, Schalter Sensoren oder dgl.
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